
 

Verslag bijeenkomst Wijkplatform Elst-Oost d.d. woensdag 10 mei 2023 om 20:00 uur bij De Wieken.  

1. Opening en mededelingen  

Bedankje vanuit het bestuur voor de jarenlange inzet van een vast lid / wijkvertegenwoordiger van 

het wijkplatform. 

2. Stand van zaken voor en door de wijkagent/Boa  

Wijkagent en Boa’s beiden met kennisgeving afwezig. Bijzonderheden Boa per mail ontvangen: 

Overlastmeldingen Turis speeltuin, wordt meegenomen bij controles/rondje. Ook stationsgebied 

wordt daarin meegenomen i.v.m. overlastmeldingen (hangen in wachtruimtes). Wees-fietsen bij het 

station zijn geruimd, handhavingsbeleid fietsen moet nog verder worden ontwikkeld. 

Daarnaast berichten dat op kruising Dauw-Regenboog personen met elektrische steps fietsers 

afsnijden. Dit betreft volwassenen en scholieren (m.n. in de ochtend). Wordt doorgegeven aan 

BOA/politie met verzoek hier op te controleren.  

 

3. Ingekomen stukken  

Nav: Nog geen reactie van wethouder op uitnodiging, wordt achteraan gegaan. Stukken Veluwe-

Waalpad worden door raadslid met wijkplatform gedeeld. Vanuit gemeente uitnodiging ontvangen 

voor ontmoeting gemeente- wijk/dorpsraden, wordt gedeeld op de app, uitgenodigd om aan te 

sluiten. 

4. Verslag van 22 maart 2023  

Geen opmerkingen, het verslag wordt vastgesteld. 

5. Kascontrole 2022 – verzoek voor 2 vrijwilligers  

Twee leden hebben zich aangemeld, in overleg met penningmeester wordt de controle gepland. 

6. Inbreng punten van buurtvertegenwoordigers  

⁃ Bij buurtbewoners Dauw leeft frustratie over communicatie vanuit gemeente over de 

verkeersmaatregelen. Een bewoonster (lid wijkplatform) die contact heeft gezocht met de gemeente 

heeft antwoord gehad, rest van de bewoners is niet geïnformeerd. Ambtenaar verkeer verweet 

wijkplatform informatie te verspreiden voor werkzaamheden. Teruggegeven dat het wijkplatform 

niet de boodschapper was, dit is ook aan de wethouder gemeld. 

Vraag aan gemeente leeft bij leden wijkplatform, wat wil gemeente van wijkplatform?  Staat de 

gemeente open voor burgerparticipatie? Er worden ervaringen gedeeld. Het overheersende beeld is 

dat participatie voor de vorm / voor het ‘vinkje’ plaatsvindt.  

⁃ Activiteiten vanuit Huiskamer Elst worden benoemd.  

⁃ Fietscrossbaan is gemaaid, wordt ingezaaid. 



⁃ Behoefte aan MFC (Multi Functioneel Centrum), motie BOB, Ronde Tafel vooruitgeschoven. Er is 

een extern bureau ingehuurd voor een verkenning. Onderwerp voor gesprek met wethouder. 

7. Nieuw logo wijkplatform/website wijkplatform  

Er wordt gewerkt aan nieuwe website, dit loopt helaas wat uit. Tijdens de vergadering wordt 

gesproken over een nieuw logo, meerderheid kiest voor logo in regenboogkleuren. Nieuw logo vormt 

ook basis voor uitstraling nieuwe website. 

8. Lopende zaken:  

a. Stationsgebied / Rijnstate / Multifunctioneel sportcentrum 

20/4 Bijeenkomst stationsgebied geweest, klachten over zonnepanelen Rijnstate, haagjes er 

omheen. Worden eventueel na tweede fase op dak geplaatst. Op 26 juni vindt opening Rijnstate 

plaats, daarvoor verhuizing, geeft mogelijk overlast/bewegingen. Lichten zijn aan i.v.m. systemen 

inregelen, o.a. verlichting/ verwarming. Atrium is altijd verlicht, gedimd, bewaker aanwezig straks. 

Zomer 2024 is het lab gereed, eerst kantoren, later lab CWZ, Rijnstate en Gelderse Vallei. Evt. 

rondleiding mogelijk, wordt nagevraagd. Parkeerterrein is per 1 juni gereed, 6-18 afgesloten, daar 

buiten open. Aan verkeerssituatie wordt nog gewerkt. 

Mfc, presentatie architect, start bouw 2023, 2025 in gebruik. 

b. Duurzaamheid/vergroening / Steenbreek 

Duurzaamheid, operatie Steenbreek, weinig communicatie vanuit gemeente, te korte termijn om te 

reageren. Geen verdere actie bekend. 

d. Railterminal en Knoop 38  

Raad van State: Railterminal bezwaar gemeente en Overbetuwe overbelast ongegrond, besluit 

voldoende onderbouwd. Extra onderzoek nabij gelegen woningen geluidsoverlast, daarnaast moet 

provincie nog enkele punten verduidelijken.  

Alert blijven op aanpassingen wegen, fietspad en rotonde Olympiasingel. 

f. Verkeer stand van zaken  

Vanuit gemeenteraad worden vragen gesteld over verkeersplan voor Elst n.a.v. bouwplannen / groei 

wijken, samenhang verkeersmaatregelen en effecten op omgeving, reacties vanuit wijkplatform 

welkom. 

g. Snelfietspad (Veluwe-Waalpad) (check informatie voorgenomen route)  

h. Multifunctioneel sportcentrum - Mfc, presentatie architect, start bouw 2023, 2025 in gebruik. 

i. Rijzenburg stand van zaken - Rijsenburg oude gedeelte wacht op vergunning voor fundering. 

k. Lingezicht - informatieavond in mei. 

l. Ontwikkeling parkje Ceintuurbaan-Aamsepad  

Er is contact geweest met de gemeente over sportactiviteiten in parkje. Er is een vrijwilliger 

enthousiast. Echter geen verbinding met gemeenteambtenaren, door bewoners geen contact te 

krijgen. 



n. Project Speeltuinen – concept plannen zien er goed uit, proces niet echt uitnodigend, voor reactie 

op website inloggen, gesprek na aandringen. Leeft niet echt in de wijk. 

9. Cadeau voor Brienenshof 40 jaar en De Eshof – Boom eventueel met bordje? 

10. Fietstocht woensdag 28 juni: 

Suggesties voor route: Dauw, Mozartstraat, maar ook  Esdoorn-Sunte Werfert, Veluwe-waalpad, 

parkje ceintuur-baan, ontwikkelingen stationsgebied, bouwplannen rond Brienenshof. 

11. Nieuwsbrief juni 2023: 

Deadline copy zondag 4 juni 2023 – onderwerpen Sporthal planning met situatietekening, verwijzen 

naar websites, Knoop 38. Terugkoppeling meldingen hardrijden, herhaling bericht. Bouwplannen, De 

pas, T kruis, met plaatje? Jubilea buurtverenigingen, Ziekenhuis opening, stationsgebied. 

12. Rondvraag  

Heinz, verbouwing koningsweekend begonnen. Omvang en grootte bouwplannen aangepast. 

Parkeren op eigen terrein ingeregeld. Vragen over effect geluid / lawaai op omgeving: schutting 

hoog, prima wand, voor deel bewoners. Schermen ook bij gemeente meegegeven ook voor geluid 

goederentreinen. Er wordt gebruik gemaakt van boorpalen, niet heien.  Heinz werkt met lokale 

aannemers. 

Lid wijkplatform actief bezig met realisatie verkeersbrigadiers mee bezig. Met politie en gemeente 

zou gekeken worden, dit is geannuleerd, nieuwe afspraak volgt, excuses vanuit ambtenaar voor 

miscommunicatie.  

13. Sluiting  

Volgende vergadering: woensdag 20 september. 

 


